

第一步：选中所需要的规格后，点击“立即购买”

The screenshot shows the product page for the '【电信业务防骚扰平台】接口开发-智能拦截-适用语音/短信业务'. The price is listed as ¥0. The product description states it is a platform for analyzing and implementing intelligent protection for voice and SMS services based on communication frequency and sensitive users. The '立即购买' (Buy Now) button is highlighted with a blue border.

第二步：进入“确认订单”页面，点击“确认开通”

The screenshot shows the '确认订单' (Confirm Order) page. It includes a progress bar with '确认订单', '选择支付方式', and '支付成功' steps. The '我的订单' (My Order) section shows a table with the following details:

产品名称	支付方式	购买周期	数量	优惠券	促销	资费
【电信业务防骚扰平台】接口开发-智能拦截-适用语音/短信业务 套餐版本: 免费试用 套餐配额: 10000次	按次购买	1年	1	无	无	0元

There is also a '备注' (Remarks) section with a text input field and a character count of 0/200.

第三步：点击“管理控制台”，查看配置参数，进行调试，在这里也可以看使用情况

The screenshot shows the '管理控制台' (Management Console) for the product. It displays the following information:

- 产品名称: 【电信业务防骚扰平台】接口开发-智能拦截-适用语音/短信业务
- API 状态: 已开通
- 创建时间: 2022-12-28
- 支付方式: 套餐包
- 创建时间: 2021-12-27
- 深圳企讯通科技有限公司
- AppKey: 2[redacted]
- AppSecret: Fqil2[C[redacted]
- AppCode: ac[redacted]
- 使用情况: 0/10000

The 'AppKey' and 'AppSecret' fields are highlighted with red boxes. There are also links for '设置备注', '联系我们', '使用指南', '套餐包列表', and '购买套餐包'.

有任何问题及时联系电话：18819079212